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RG - 0002.P.XLIII.2014          

            

P R O T O K Ó Ł   NR   XLIII/ 2014 
 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 09 czerwca 2014 r. 

 

Punkt 1.   
Otwarcie Sesji. 

Punkt 2.  

Stwierdzenie quorum. 

Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 

Punkt 4.   
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Nowe Miasto nad 

Wartą wkładu pieniężnego do Spółki pod Firmą: „Zakład Gospodarki Odpadami” Spółka                  

z o.o. w Jarocinie z siedzibą w Witaszyczkach w zamian za objęcie udziałów w Spółce. 

Punkt 5.   
Zamknięcie sesji. 

 

Ad 1) Otwarcie Sesji.   

Przewodniczący pan Janusz Janicki otworzył XLIII Nadzwyczajną Sesję Rady Gminy 

i powitał Radnych Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

 

Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na ustawowy stan 15 Radnych, obecnych                     

jest 11 Radnych, w związku z powyższym, podjęta uchwała będzie prawomocna. 

 

Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

 Przewodniczący odczytał porządek obrad, po czym przeszedł do punktu kolejnego. 

 

Ad 4) Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Nowe 

Miasto nad Wartą wkładu pieniężnego do Spółki pod Firmą: „Zakład Gospodarki 

Odpadami” Spółka z o.o. w Jarocinie z siedzibą w Witaszyczkach w zamian za objęcie 

udziałów w Spółce. 

 Pan Aleksander Podemski Wójt Gminy omówił projekt uchwały. Wójt informował,      

że sytuacja taka wynikła iż sesja musiała być zwołana ponieważ Gmina jest przed objęciem 

udziałów w spółce ZGO. Jest to powrót do tej koncepcji proponowanej wcześniej.                   

Udziały powinny być nabywane po 500 zł, stąd uchwała powinna być podjęta inna, umowa 

była taka, że jeżeli Gmina zmieni tą uchwałę przed 10 czerwca to nabycie powinno być po 

500,00 zł. Jest to dla Gminy bardzo korzystne, ponieważ tych udziałów Gmina nabywa więcej 

niż było to w uchwale początkowej.  

 Pani Skarbnik dodała, że w tym momencie dokupimy 268 udziałów więcej. 

 Pan Wincenty Pawelczyk pytał czy inne Gminy podchodzą w tym temacie podobnie. 

 Wójt informował, że jak najbardziej, inne Gminy podchodzą podobnie,                         

a te które jeszcze udziałów nie wykupiły zrobią to już na tych nowych zasadach. 

Gmina Nowe Miasto mogła pozostać przy tych samych zasadach przy których była, 

ale po co jak można zakupić udziały korzystniej.  

 Pani Skarbnik dodała, że sytuacja zmieniła się o tyle, że jest nowa księgowa, 

która podeszła do sprawy tak jak Gmina Nowe Miasto chciała na początku, czego nie 
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można było przeforsować. Chodziło o wykup wg. ceny nominalnej a nie jak na 

początku powiedziano, że pierwszy udziałowiec kupował po cenie nominalnej                       

to zwiększało kapitał spółki, dzielone to było znowu przez udziały i z tego względu 

co wykup była cena wyższa a różnica szła na kapitał zapasowy. Mamy udziały                    

po 500,00 zł więc jest ich więcej.  

 Radny Juliusz Twardowski informował, że w zasadzie zyskają te Gminy, które 

opóźniły się z wykupem.  

 Pani Skarbnik informowała, że te udziały, które ma już Gmina Nowe Miasto                       

z ubiegłego roku, bo Gminy już wykupywały od 2011 roku, a my przystąpiliśmy 

dopiero w roku ubiegłym, to one też będą po preferencyjnych warunkach. Dlatego 

Gmina nie będzie traciła z tego ponieważ i dywidenda będzie liczona                                  

od powiększonego, czyli że to co zostało dane na kapitał zapasowy roku ubiegłym tj. 

198 udziałów w sumie było to 21 900,00 zł to co poszło na kapitał zapasowy, 

podzielą przez 500 i tyle udziałów i głosów jako Gmina będzie więcej i dywidenda 

też będzie od tego liczona.  

  Wójt dodał, że spółka księgowo dokona wzmocnienia udziałów.  

  Pani Elżbieta Mnich informowała, że jest to korzystniejsze na rzecz Gminy, 

 inne Gminy nie musiały zwoływać sesji ponieważ odbywa się to na zasadzie 

zarządzenia, w naszej Gminie jest to decyzją Rady.  

 Radny Artur Borkowski pytał ile Gmin wchodzi w porozumienie. 

 Pani Skarbnik informowała, że w skład porozumienia wchodzi 17 Gmin, poza 

Środą Wlkp.  

 W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Rady zaproponował podjęcie 

uchwały.   

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 11 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

► Uchwała Nr XLIII/253/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 9 czerwca 2014 

r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 5)  Zamknięcie sesji. 
O godzinie 16

30 
Przewodniczący zamknął XLIII Nadzwyczajną Sesję. 

 

 

Protokołowała                  Zatwierdził 

Podinspektor ds. Rady Gminy    Przewodniczący Rady Gminy 

Julita Ciarcińska-Wachowiak           /-/ Janusz Janicki 


